
G öteborgs Bridgef örbu nd 2022-23

Protokoll från styrelsemöte nr 5

Plats: Bridgens Hus Högsbo
Tid: Måndagen den 17 april2022

Närvarande styrelseledamöter: Ordf Gunnar Östgård Olsson, Robert Bäck, Thomas And-
gren, Paul Jigberg, Jan Jensen och Gunnel Montgomery
Frånvarande : Alf Börjesson och Birgitta Lagnell

#1 Mötet öppnande
Gunnar öppnade motet och hälsade alla välkomna
I AIfs frånvaro valdes Gunnel Montgomery till mötets sekreterare

#2 Dagordning
Gunnars förslag till dagordning godkändes efter tillägg av punkten Övriga frågor

#3 Val av Justerare
Paul valdes att jämnt ordförande justera protokollet

#4 Adjungeringar inga

#5 Föregående mötes protokoll
Protokollet från föregående mötet godkändes

#6 Rapporler
a) Efterspel Klubbmötet Gunnar

Everfresh, som olyckligtvis, inte var näruarande vid mötet då kallelsen inte gått fram,
är upprörda över att mötet beslutat om hojning av spelavgiften. Mötet rekommenderade
en höjning per förste maj vilka närvarande klubbar förstod och accepterad

b) EkonomiThomas
- Ekonomi är under kontroll. Ett litet utrymme för investeringar i höst finns
- Dambridgen " Ullevi klubben " har hört sig för om mojlighet finns att anordna sina spel-

tillfällen i bridgens hus. Thomas har gett dem kostnadsförslag och informerat om att de
måste ansluta sig till Svenska Bridgeförbundet

c) Tävlingskommitt6n Roberl
- Ansökan om att anordna bridgetävlingen till Manfred Kamras minne är inlämnad till

Förbundet. Den är planerad till 11l11
- Robert pratar med Birgitta och sätter sig in i avtalet med Rolfs FIyg och Buss. Vi ska

anordna 2 tävlingaL en i Gbg och en utanför ska anordnas. Tävlingen Höstlövet föreslogs
återkomma i höst.

- Världskulturmuseet; bridgepresentation och möjlighet att spela minibridge arrangeras
under tre tillfällen i april- maj. Paul håller i första tillfället och Gunnar i de två senare.

d) lntendent Jan
- Strulet med brickläggningsmaskinen är löst, maskinen är känslig för bojda kort
- lnköp av egen mattvätt kostar 9000 Sek. Men ska vi ta på oss att tvätta mattorna själ-

va?



Alternativet, att köpa mattvätt månadsvis, kostar 30.000per år. Detta ansågs för dyrt
Paul undersöker kostnaden för tvätt av entremattan om vi att lämnar in den.

- Heltäckningsmattan i spellokaler liksom plastmattor i kapprum och caf6 behöver tvät-
tas en gång per år.
Offert från Bohus städ har inkommit. ca 20.000 totalt. Städning sker lämpligen under
sommaruppehållet.

e) Senior; ingen info

f) Ny lokal - grupp Paul
2 förelag kontaktade för att hitta ny lokal. Dessutom har ett företag hört av sig själva.
Dock inget intresse av att hyra ut till den hyresnivå vi önskar.
Vi behöver ha viss beredskap om Platzer vill.säga upp oss, men huvudspåret är att vi vill
vara kvar. Mer bridgeverksamhet, av alla slag, från kurser till tävling ar är önskvärt för att
fler ska dela på hyreskostnaden.

#7 lntör dagens möte med lokalgruppen.
Hans Jimgren, Everfresh är inbjuden till mötet förutom de som valdes på klubbmötet

#8 Pratbridge starlar upp på torsdag och pågår fram till midsommar. Bra med fler mojlig-
heter till introduktion till ordinarie bridgespel! Visst grumsande från Arne dock. Vi behöver
softera ut introduktionsprocessen med honom.
Blankett för l-medlemskap fanns hos bridgeförbundet och den tar Thomas med sig till
pratbridgen.

#9 Besök hos Klubbarna Gunnar frågade och pushade på oss!

#10. Diciplinärende Gunnar Robert
Tyvärr har aktuellt ärende inte blivit anmält och nu är det sent. Vi måste bli bättre på att
dokumentera diciplinärenden

#1 1 . Tävlingsledarkurs. Thomas
6 personer är anmälda, alla från Göteborg. Kolla med Alf om inbjudan skickats ut till an-
gränsande distrikt

#12 Övriga frågor
- l-medlemskap, blankett finns som nämnts ovan. l-medlemskap anmäls av resp klubb.

Diskussion om när i utbildningen det är lämpligt att erbjuda detta. Varför inte vid flera till-
fällen? Det gäller ju att komma igång och spela, inte bara gå på kurs. Bridgetidningen är
trevlig och inspirerande och den ingår i l-medlemskapet. Diskussionen lär fortsätta
- Distriktsträff med angränsade distrikt och Svenska Bridgeförbundet under maj

mänad,2 deltagare per distrikt.

#13 Nästa möte planeras till 15 maj
Gunnar avslutade mötet och tackade de närvarande för visat intresse

Vid Protokollet Justeras

ar Östgård Olsson
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Gunnel Montgomery I


